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گفت وگو با بهترين بازيكن و آقاي گل جام جهاني فوتبال ساحلي 2017

قهرماني جهان 
دور از دسترس نيست

گفت وگو با بهترين دروازه بان ساحلی جهان در جام جهانی 2017

فوتبال ساحلي ايران
 آبروي آسياست

آينده فوتبال ساحلي ايران را چگونه ارزيابي 
مي كنيد؟ 

فوتبال ساحلي ايران چند سالي است كه پتانسيل واقعي 
خود را نش��ان داده و قدرت اين رش��ته در عرصه هاي 
بين المللي به معرض ظهور درآمده اس��ت. تيم ملي ما 
از برزيلي كه قدرت اول دنياس��ت هيچ چيز كم ندارد. 
روند رو به رشد خود را حفظ كرديم و در همه مسابقاتي 
كه شركت مي كنيم جزو مدعيان محسوب مي شويم. 
روزهاي خوبي در انتظار فوتبال ساحلي ايران است البته 
بستگي به نگاه مسئولان به اين رشته دارد. انتظار داريم 
مسئولان نگاه بهتر و ويژه اي به فوتبال ساحلي داشته 
باشند. نمي گويم شرايط خيلي بد يا خيلي خوب است. 
به هر حال هر تيم و هر رشته اي مشكلات خاص خود را 
دارد. تداوم موفقيت هاي فوتبال ساحلي نيازمند توجه و 
رسيدگي مسئولان است تا ثابت كنيم مي توانيم قهرمان 

جهان شويم. 
توجه مس�ئولان به اين رشته تاكنون كافي 

بوده است؟
در اين مسئله فقط فدراسيون فوتبال دخيل نيست و 
نبايد تنها فدراس��يون را مخاطب قرار داد. فدراسيون 
فوتبال هم مشكلات زيادي دارد و تيم هاي ملي زيادي 
در رشته هاي فوتبال، فوتسال وفوتبال ساحلي از رده هاي 
پايه تا بزرگسلان را پوشش مي دهد. قطعاً تنها نمي توان 
از فدراسيون به خاطر عدم رسيدگي مطلوب گلايه كرد. 
فدراسيون تلاشش را كرده و مهدي تاج به عنوان رئيس 
فدراسيون به نوبه خود رسيدگي كرده است. با اين حال 
بازهم به نگاه وي��ژه وزارت ورزش و جوانان و دولت نياز 
داريم تا به اهدافمان برسيم. مقام سومي جام جهاني و 
كسب عناوين بهترين بازيكن و دروازه بان عناوين كمي 
نيستند. فكر نمي كنم در هيچ رشته اي در ورزش ايران 
يك بازيكن در جام جهاني به چنين افتخاراتي دس��ت 
پيدا كرده باشد.  اي كاش مسئولان قدر فوتبال ساحلي 
ايران را بدانند تا ما هم بتوانيم به افتخارآفريني هايمان 
ادامه دهيم و پرچم كشورمان را در ميادين ورزشي به 
اهتزاز دربياوريم. آقاي تاج وعده پاداشي درخور توجه 

را به ما داده اند. 
چرا به رشته هاي مدال آور و موفق به اندازه 

فوتبال توجه نمي شود؟
البته نمي توان فوتبال را با رشته هاي ديگر مقايسه كرد. 
فوتبال شرايط متفاوتي دارد، اما با اين وجود انتظار داريم 
مسئولان رسيدگي بيشتري به فوتبال ساحلي و همه 
رشته هاي موفق كنند. متأسفانه به رشته هاي مدال آور 
موفق توجه كمي مي شود. براي بچه هاي فوتبال ساحلي 
مهم ترين موضوع شاد كردن دل مردم از طريق موفقيت 
در عرصه هاي بين المللي است. ما دينمان را به كشورمان 
ادا مي كنيم و اگر مسئولان به حال و روز فوتبال ساحلي 

رسيدگي نكنند اين وظيفه به گردنشان مي ماند. 
»عل�ي كريمي« فوتب�ال س�احلي لقب 

گرفته ايد؟
 در يك��ي از مصاحبه ه��ا از م��ن در م��ورد علاق��ه به 
فوتباليست هاي ايراني پرس��يدند كه من هم نام علي 
كريمي را بردم. در حقيق��ت همه جوره علي كريمي را 
دوست دارم، چه از نظر اخلاقي و ش��خصيتي و چه از 
نظر فوتبالي. كريمي يكي از اسطوره هاي فوتبال ايران 
محسوب مي شود. س��عي مي كنم علي كريمي فوتبال 

ساحلي ايران باشم. 
از پيش�نهادهاي خارجي تان بگوييد. قصد 

نداريد دوباره لژيونر شويد؟
سطح فوتبال ساحلي ايران به گونه اي است كه بيشتر 
بچه هاي ملي پوش پيش��نهاد خارجي دارند. پيش از 
اين در ليگ بلاروس، ام��ارات و كويت بازي كرده ام. در 
حال حاضر نيز از تيم هاي لكوموتيو روسيه، اسپورتينگ 
پرتغال و يك تيم اوكرايني پيشنهادهاي خوبي دارم. به 
غير از من بازيكناني چون مسيگر، بلوك باشي، عبداللهي 
و پيمان حسيني از چند تيم خارجي پيشنهاد همكاري 
دريافت كرده اند. هنوز تصميم نگرفته ام كه در ايران بازي 

كنم يا لژيونر شوم. 
با اي�ن حس�اب پيش�نهادهاي خوبي به 
بچه هاي ايران شده اس�ت و بايد منتظر 
لژيون�ر ش�دن چن�د بازيك�ن از فوتبال 

ساحلي كشورمان باشيم. 
چند سالي است شرايط ليگ برتر ايران بهتر از گذشته 
شده است. تيم پارس جنوبي در سال هاي اخير رسيدگي 
خوبي به اين رشته كرده است، هم به ليگ و هم به تيم 

ملي كمك مي كند. درواقع پارس جنوبي به ليگ فوتبال 
ساحلي كشورمان رونق داده و هفت بازيكن تيم ملي را 
جذب كرده است. از باشگاه هاي بزرگ مثل استقلال و 
پرس��پوليس مي خواهيم در فوتبال ساحلي تيم داري 
كنند. انتظار داريم با حضور تيم هاي اس��م و رسم دار 
س��طح ليگ از نظر مالي ارتقا پيدا  كند. هرچه ليگمان 

قوي تر باشد تيم ملي نيز قوي تر مي شود. 
سطح ليگ فوتبال س�احلي ايران را با كدام 
يك ازكشورهاي صاحبنام اين رشته مي توان 

مقايسه كرد؟
بايد اذعان كنم كه بهترين ليگ فوتبال ساحلي در ايران 
برگزار مي ش��ود، چراكه برگزاري يك فصل ليگ ايران 
نزديك به شش ماه طول مي كشد و مثل فوتبال، بازي ها 
به صورت رفت و برگشت انجام مي شود، اما از نظر كيفيت 
مسابقات روسيه بالاترين سطح را دارد. بازيكنان بزرگي 
در ليگ اين كشور حضور دارند ولي در روسيه بازي ها به 
صورت مقطعي و در بازه زماني يك ماهه انجام مي شود. 
روند پيش�رفت فوتبال س�احلي اي�ران در 

سال هاي اخير را چگونه ارزيابي مي كنيد؟
از روزي كه فوتبال ساحلي ايران استارت خورد در اين 
رشته حضور داشته ام و جزو بازيكنان نسل اول اين رشته 
هستم و هنوز به تيم ملي خدمت مي كنم. 11 سال است 
كه پيراهن تيم ملي را به تن كرده ام و اين افتخار بزرگي 
براي من است. شرايط فوتبال ساحلي نسبت به گذشته 
خيلي بهتر شده است. علاوه بر فدراس��يون فوتبال با 
مديريت خوب خانم شهرياري رئيس دپارتمان، فوتبال 
س��احلي رو به جلو حركت كرده است. خوشبختانه در 
سال هاي گذشته هيچ وقت درجا نزده ايم و اميدوارم اين 

روند همچنان ادامه داشته باشد. 
تيم ملي در آينده در چه مسابقاتي حضور 
خواهد داشت و چه اهداف بزرگي در سر 

داريد؟
نزديك ترين رويداد پيش رو جام بين قاره اي است كه 
آبان ماه در امارات برگزار خواهد شد و فعلًا تيم ملي دو 
سه ماهي استراحت دارد. البته بازي هاي ليگ به زودي 
شروع مي شود. تا جايي كه توان داشته باشم در خدمت 
تيم ملي خواهم بود و هر روزي هم كه توان نداشته باشم 
خداحافظي كرده و از كنار زمين به تيم كمك مي كنم. 
از همه كساني كه براي موفقيت فوتبال ساحلي زحمت 
كشيده اند، از پيشكس��وتاني چون كريم مقدم، فرشاد 
فلاحت زاده، به��زاد داداش زاده، صادقپور و... تش��كر 
مي كنم، به ويژه آقاي ميرشمسي سرمربي فعلي كه تيم 

را متحول كردند. 

نمي شدند. عناوين درخشاني در مسابقات بين قاره اي 
كس��ب كرده ايم و همين مس��ئله موجب شد تيم هاي 
مطرح جهان احترام خاصي ب��راي تيم ملي ايران قائل 
ش��وند. در جام جهاني 2017 تيم مل��ي برزيل به تنها 
كشوري كه احترام مي گذاش��ت ايران بود، چراكه آنها 
هم مي دانستند در صورت رويارويي با تيم كشورمان چه 
ديدار دشواري خواهند داشت ولي متأسفانه در مصاف 
با تاهيتي در لحظات آخر و در ضربات پنالتي بازي را از 
دست داديم و از صعود به ديدار نهايي بازمانديم. باز هم 
خدا را شكر مي كنيم توانستيم عنوان سوم جام را از آن 

خود كنيم و دست پر به ايران بازگرديم. 
تاهيتي باز هم سد راه ايران شد. چطور شد كه 
ملي پوشان كشورمان نتوانستند در ضربات 

پنالتي توانايي هاي خود را نشان دهند؟
در سال هاي اخير بارها با تيم تاهيتي در تورنمنت هاي 
مختلف مصاف داشته ايم. در هشت سالي كه عضو تيم 
ملي بودم در مقاب��ل تيم هاي زي��ادي از جمله ايتاليا، 
روس��يه، برزيل و. . . كارمان به ضربات پنالتي كشيده 
اما تا قب��ل از جام جهاني هرگ��ز در پنالتي مقابل هيچ 
حريفي شكس��ت نخورده بوديم. در اين مدت معمولاً 
من به عنوان دروازه بان يكي دو ضرب��ه پنالتي را مهار 
مي كردم و س��اير بازيكنان نيز هنرشان را با گل كردن 
پنالتي هايشان نشان مي دادند. در اين جام هم من تمام 
تلاشم را كردم تا ضربه هاي پنالتي تاهيتي را مهار كنم 
ولي بازيكنان ش��رايط روحي و انرژي لازم را نداشتند. 
فكر مي كنم بازيكنان از نظر روحي تقويت نشده بودند 
و نتوانستند پتانسيل شان را نشان دهند. فوتبال بازي 
لحظه ها و شانس اس��ت، در فوتبال ساحلي هم به اين 
صورت است و در ضربات پنالتي شانس بيش از هميشه 
نقش دارد. آن روز ش��انس با ما يار نبود. فكر مي كنم با 
تيم تاهيتي تاكنون شش بار روبه رو شده ايم، سه بار ما 
و سه بار هم تاهيتي پيروز شده ولي در رقابت هاي جام 

جهاني تاهيتي از ما موفق تر بوده است. 
براي رس�يدن به مقام س�ومي جام جهاني 
تيم ه�اي ديگري از جمل�ه ايتاليا و مكزيك 
را از پيش رو برداش�تيد. دروازه بان تيم ملي 
ايران چطور گل اول مسابقات را در مصاف با 

مكزيك به ثمر رساند؟
رسيدن به سكوي س��وم جام جهاني كار بزرگي است 
كه تيم ملي كشورمان به آن دس��ت يافت. با اين حال 
معتقدم در اين رقابت ها برخلاف هميشه راحت بازي 
نمي كرديم و بازي رواني را از تيم كشورمان نمي ديديم. 
در بيشتر بازي هايمان به س��ختي به برتري رسيديم. 
سطح بازي ها بسيار بالا بود اما علت اين مسئله را بايد 
ريشه يابي كرد، وگرنه ملي پوش��ان تمام توان خود را 
به كار گرفتند و تعص��ب بالايي در مس��ابقات از خود 
نشان دادند. به هر زحمتي بود بازي ها را  برديم و موفق 
ش��ديم روي س��كو برويم. با اين وجود بر اين باورم كه 
مي توانستيم راحت تر از اينها بازي كنيم. چون تيم هايي 
مثل مكزيك و نيجريه تيم هاي��ي نبودند كه در مصاف 
با آنها به زحمت بيفتي��م و نيجريه را در ضربات پنالتي 
شكست دهيم. با تاكتيك هايي كه ما داريم بايد بهتر و 
راحت از اينها نتيجه مي گرفتيم. اولين گل جام را من به 
ثمر رساندم. 87 بازي ملي دارم و 21 گل زده. در فوتبال 
ساحلي يكي از وظايف گلر اين است كه در حملات به 
تيم اضافه شود و در صورت امكان گلزني كند. البته قبل 
از بازي اصلًا به اين مسئله فكر نكرده بودم كه اولين گل 
مس��ابقات را بزنم ولي اواخر نيمه دوم بازي با مكزيك 
بود كه گلزني كردم. خدا را ش��كر كه توانس��تم به تيم 

كشورم كمك كنم. 
اصولاً قب�ل از هر ب�ازي به گلزن�ي هم فكر 

مي كنيد؟
بله، فكر مي كنم چون يكي از وظايف دروازه باني گلزني 
است. يك دروازه بان خوب در فوتبال ساحلي هم بايد 
گلزني كند ه��م پاس گل بدهد هم پرتاب ها و ش��روع 
مجددهاي خوبي داشته باشد و هم شديداً بايد توپ گير 
باشد و دروازه تيمش را نجات دهد. دروازه باني وظيفه 
مهمي اس��ت و مي تواند در نتيجه تيم��ش تأثيرگذار 

باشد. 
عن�وان بهتري�ن گل ج�ام را نيز به دس�ت 

آورده ايد؟
گلي كه در بازي ب��ا مكزيك به ثمر رس��اندم به عنوان 
يكي از 10 گل برتر جام انتخاب ش��د. انتخاب بهترين 

گل با رأي گيري انجام شد و خوشحالم از اينكه گل من 
به عنوان يك بازيكن ايراني به عنوان بهترين گل جام 
معرفي شد. براي من زياد اين عناوين فردي مهم نيست 
و بايد تأكيد كنم كه اين افتخ��ار نيز با كمك همه تيم 
به دست آمده است، وگرنه من به تنهايي نمي توانستم 
موفق شوم. مهم اين است كه تيم ملي ايران مقام سومي 

جام را به دست آورد. 
لقب بهترين دروازه بان جام جهاني نيز به شما 
تعلق گرفت و دس�تكش طلايي هم به شما 
رسيد. چطور عناوين فردي برايتان اهميت 

زيادي ندارد؟
سال ها بود كه دلم مي خواست لقب بهترين دروازه بان 
جهان و دس��تكش طلايي را به خود اختصاص دهم و 
درواقع رس��يدن به اين افتخار آرزويم بود. با اين وجود 
در اين سال ها همواره س��عي كردم در اختيار تيم ملي 
باشم تا با كمك همه بازيكنان بتوانيم نتايج تيمي خوبي 
بگيريم. هميشه تلاش كرده ام تا در كنار هم تيمي هايم 
بهترين عملكرد را داشته باش��م. خدا را شكر مي كنم 
عنوان بهتري��ن دروازه بان دنيا را به دس��ت آوردم، اما 
اين موفقيت ها قطعاً حاصل كار تيمي اس��ت، اگر تيم 
دفاع خوبي نداشته باشد يا مهاجمان وظيفه گلزني را 
به خوبي انجام ندهند مسلماً اين عناوين فردي به من و 

محمد احمدزاده نمي رسيد. 
گرفتن ضربات پنالتي يكي از حساس ترين 
لحظات ب�ازي ب�راي دروازه بان ها به ش�مار 
مي رود. چطور مي توانيد در بازي هاي حساس 

سرنوشت ديدار را تغيير دهيد؟
ضربه پنالتي يكي از لحظاتي است كه دروازه بان مي تواند 
به كمك تيمش بيايد و من هم مثل هميشه براي انجام 
اين كار تمرك��ز لازم را داش��تم. باز ه��م مي گويم كه 
تيم ملي ايران هيچ وقت س��ابقه شكس��ت در ضربات 
پنالتي را نداشت، چراكه هميش��ه هم پنالتي زن هاي 
خوبي داشتيم و هم من معمولاً يكي دو پنالتي را مهار 
مي كردم. هميش��ه در پنالتي ها نتيجه به نفع ما تمام 
مي ش��د، اما نمي دانم در ب��ازي با تاهيت��ي چه اتفاقي 
افتاد كه براي اولين بار در پنالتي شكست بخوريم. فكر 

مي كنم بچه ها روحيه لازم را نداشتند. 
عملكرد س�اير تيم هاي آس�يايي را چگونه 
ارزياب�ي مي كني�د؟ ايران ق�درت بلامنازع 

فوتبال ساحلي قاره كهن است؟ 
ژاپن و امارات دو نماينده ديگر آسيا حتي از گروه هايشان 
نيز صعود نكردند. البته هر دو تيم شانس صعود داشتند. 
از طرفي ژاپن در س��خت ترين گروه ق��رار گرفته بود و 
برزيل و تاهيتي تيم هاي اول و دوم جهان در گروه ژاپن 
بودند. مسلماً ژاپن براي صعود كار بسيار دشواري داشت. 
ژاپن تيمي حرفه اي در فوتبال ساحلي است، امارات نيز 
با اينكه شانس صعود داشت ولي در يك بازي نتيجه لازم 
را نگرفت و صعود نكرد. ژاپن هميشه رقيب سنتي ايران 
بوده ولي امس��ال اين تيم را برديم و به فينال رسيديم. 
در فينال هم امارات را 7 بر 2 برديم. بازهم خدا را شكر 
كه ايران آبروي آس��يا را خريد. حتي براي فيفا خيلي 
جالب بود كه يك تيم از قاره كهن بتواند س��وم جهان 
ش��ود. مي توان ادعا كرد فوتبال س��احلي ايران شانس 
اول قهرماني آسياست و آنها فكرش را نمي كردند روي 
سكو برويم. بايد فراتر از آسيا فكر كنيم. براي رسيدن به 
موفقيت هاي بعدي بايد تنمان به تن تيم هاي بزرگ دنيا 
بخورد. اردوهاي تداركاتي مان بايد بيشتر شود تا از اين 

طريق بازي تيم ملي در سطح جام جهاني بماند. 
شما هم مثل ساير ملي پوشان پيشنهادهاي 

خارجي داشتيد؟
امسال در ليگ براي تيم شهرداري ساري بازي مي كنم. 
پيشنهادي از اسپورتينگ پرتغال دارم و احتمالاً پس از 

پايان ليگ ايران به اين تيم ملحق شوم. 
از توجه و رسيدگي اي كه به فوتبال ساحلي 
مي ش�ود رضايت داريد؟ فك�ر مي كنيد چه 

آينده اي پيش روي اين رشته خواهد بود؟
رئيس فدراسيون فوتبال نگاه و ديد ويژه اي به فوتبال 
س��احلي دارد و همه بازيكنان به آين��ده اميدوارند. با 
تداوم اين نگاه معتقدم فوتبال ساحلي ايران روز به روز 
پيش��رفت خواهد كرد. حفظ عناوين فعلي و قهرماني 
در جام جهاني اهداف تيم ملي در آينده است. پاداشي 
هم از طرف فدراس��يون برايمان درنظر گرفته شده كه 

ان شاءالله به زودي پرداخت خواهد شد. 

     شيوا نوروزی
فوتبال س�احلي ايران در سال هاي گذش�ته پيشرفتي 
چش�مگير را تجربه كرده اس�ت تا جايي كه حالا در بين 
بهترين تيم هاي جهان ج�اي گرفته و يكي از قدرت هاي 
ساحلي دنيا به ش�مار مي رود. س�احلي بازان كشورمان 
در ش�رايطي در جام جهاني باهاما درخشيدند كه ساير 
نمايندگان آس�يا حتي موفق به صعود از گروهش�ان نيز 
نشدند. كس�ب عنوان س�وم جهان در اين رقابت ها يك 
بار ديگر نش�ان داد كه فوتبال س�احلي ايران در حضور 
قدرت هايي چ�ون برزي�ل و ايتالي�ا حرف ه�اي زيادي 
براي گفتن دارد و اگر اس�ترس و كم دقتي ه�اي بازي با 
تاهيتي نبود حض�ور در فينال جام جهان�ي را نيز تجربه 
مي ك�رد. در ادام�ه محمد احم�دزاده بهتري�ن بازيكن 
ج�ام 2017 از موفقيت هاي خ�ود و تيم مل�ي مي گويد. 

      
ش�رايط تيم ملي فوتبال س�احلي ايران در جام 
جهاني 2017 چگون�ه بود و چطور به مقام س�وم 

رسيد؟
ايستادن روي سكوي سوم جهان موفقيت بزرگي براي فوتبال 
ساحلي ايران است و اين عنوان مهم را بايد به اهالي اين رشته، 
ملي پوشان و كادرفني تبريك گفت. خوش��حاليم از اينكه 
تلاش هايمان به ثمر نشست و توانستيم با مقامي درخور ورزش 
ايران به كشورمان بازگرديم. قطعاً شرايط تيم ملي خوب بوده 
كه توانس��تيم به اين موفقيت دس��ت پيدا كنيم. قبل از اين 
مسابقات، انتخابي جام جهاني و قهرماني آسيا را تجربه كرديم 
كه خوشبختانه با اقتدار قهرمان قاره شديم و نشان داديم آسيا 
براي فوتبال ساحلي ايران كوچك شده است. به عنوان تيم اول 
به جام جهاني باهاما اعزام شديم و با تيم هاي مكزيك، ايتاليا 
و نيجريه همگروه شديم. همه تيم هاي حاضر در اين رقابت ها 
آماده بودند و بازي هاي باكيفيتي را ارائه كردند. مسلماً همه 
تيم هايي كه به جام جهاني راه پيدا مي كنند تيم هاي قدرتمند 
و برترين هاي قاره ها هستند. لطف خدا شامل حالمان شد و با 
تلاش كادرفني و بازيكنان و با آناليزهاي دقيقي كه از حريفان 
داشتيم موفق به صعود از گروه مان شديم. در يك چهارم نهايي 
سوئيس رقيب كشورمان بود، تيمي كه نايب قهرمان اروپاست 
و يكي از تيم هاي قوي به حساب مي آيد. برتري مقابل سوئيس 
ما را به مرحله نيمه نهايي جام جهاني رساند. تاهيتي حريف 
ما در اين مرحله بود؛ نايب قهرمان دوره گذشته جام جهاني. 
هرچه در توان داشتيم در زمين مسابقه به نمايش گذاشتيم 
ولي نش��د. نتيجه را در ضربات پنالتي واگذار كرديم به رغم 
اينكه شايس��ته صعود به فينال بوديم، اما نتوانستيم به اين 
هدف برسيم. بعد از شكست مقابل تاهيتي، ريكاوري خوبي 
انجام داديم و با قدرت به مصاف ايتاليا رفتيم. به همين دليل 
اين تيم را در ديدار رده بندي شكست داديم و عنوان سوم را 

از آن خود كرديم. 
تاهيتي گربه سياه ايران در جام جهاني است؟

با اين تيم بارها بازي كرديم و قبل از جام جهاني در رقابت هاي 
بين قاره اي 8 بر 6 تاهيتي را شكست داديم و به فينال رسيديم. 
با اين حال هر بازي شرايط خاص خودش را دارد. روز فوتبال 
ساحلي ما نبود و كار برايمان سخت شد. اولين بار بود كه به 
جمع چهار تيم برتر جام جهاني صع��ود مي كرديم و همين 
مسئله حساسيت زا بود. استرس صعود به فينال بازيكنان را 
تحت تأثير قرار داد. درست است كه به فينال نرسيديم و در 
مصاف با تاهيتي شكست خورديم ولي چيزي از ارزش هاي 
تيم ملي ايران كم نشد. بيش از چهار سال است كه در ضربات 
پنالتي هيچ بازي اي را نباختيم و تجربه شكس��ت تيم هايي 
چون تاهيتي، روس��يه و برزيل را در پنالتي داريم ولي ديدار 
نيمه نهايي شرايط خاص خودش را داشت و از آنجا كه براي 
اولين بار به جمع چهار تيم اول دنيا صعود كرده بوديم استرس 
داشتيم. فشار زيادي روي تيم بود. همه بازيكنان ازجان و دل 
زحمت كش��يدند ولي در فوتبال هر اتفاقي ممكن است رخ 
دهد. هميش��ه نمي توان پيروز ميدان شد و باخت نيز جزئي 
از اين رشته است. به تاهيتي باختيم ولي اين شكست قطعاً 
در دوره بعدي جام جهاني تجربه اي ارزشمند خواهد بود. با 
پتانسيلي كه فوتبال ساحلي ايران دارد قهرماني جام جهاني 

دور از دسترس نيست. 
براي تبديل ش�دن به بهترين بازيكن جهان چه 
رنج هايي را تحم�ل كرديد تا در ج�ام جهاني به 

آرزوي خود برسيد؟
خدا را شاكرم كه به اين آرزو رسيدم. فقط تلاش من نبود، همه 
بچه ها و مربيان نيز من را در رسيدن به اين عنوان ياري كردند. 
آقاي گلي و توپ طلاي جام جهاني افتخارات بزرگي هستند 
كه نه براي خودم بلكه براي كشورم به دست آوردم. اين عناوين 

به همه ملي پوشان تعلق دارد. 

بازي در ج�ام جهاني، محافظ�ت از دروازه و همچنين 
باز كردن دروازه حريفان هم�ه و همه از جمله وظايف 
يك گلر در رش�ته فوتبال ساحلي اس�ت. موفقيت در 
اين پست حس�اس، دروازه باني ششدانگ مي خواهد 
ك�ه خوش�بختانه نزديك يك دهه اس�ت ك�ه پيمان 
حسيني اين وظيفه را به نحو احسن انجام مي دهد و با 
درخش�ش در چارچوب ايران تيم ملي را به افتخارات 
بزرگي چون مقام س�وم جام جهاني 2017 مي رساند. 
حس�يني در باهاما علاوه بر اينكه دروازه كشورمان را 
بارها نجات داد اولين گل جام را نيز به ثمر رساند و در 
نهايت نيز علاوه بر دريافت دستكش طلايي، گل او به 
عنوان بهترين گل اين دوره از رقابت ها ش�ناخته شد. 

      
 تيم ملي فوتبال ساحلي يك بار ديگر ثابت كرد 
يكي از قدرت هاي دنياست. از موفقيت تيم ملي 

در جام جهاني باهاما بگوييد.
فوتبال ساحلي ايران به جايگاهي رسيده است كه تمامي 
حريفان حس��اب ويژه اي روي ما باز مي كنن��د. از ابتداي 
مسابقات مي دانس��تيم قطعاً در بين چهار تيم برتر جهان 
قرار مي گيريم. ملي پوشان كشورمان به پختگي و تجربه 
لازم براي رفتن روي س��كوي جام جهاني رسيده بودند. 
عناويني ك��ه در رقابت هاي مختل��ف بين المللي از جمله 
جام بين قاره اي كس��ب كرديم ش��رايط را براي موفقيت 
دوباره تيم ملي ايران فراهم كرده بود. در فوتبال ساحلي 
رقابت هاي جام جهاني بالاترين س��طح بازي ها را دارد و 
تيم هاي قدرتمن��د دنيا براي نش��ان دادن قدرت خود به 
جام جهاني مي آيند. در ويترين افتخارات تيم ملي ايران 
عنوان جام جهاني خالي بود و بايد به دست مي آورديم كه 
خوشبختانه به اين مقام هم رس��يديم. معتقدم از هر نظر 
براي رفتن روي سكوي جام جهاني آماده بوديم، چه از نظر 
قرعه  كشي و چه از نظر رقبا. مقام سومي جهان و مدال برنز 

كف توانايي هاي تيم ملي ايران بود. 
شكست به تاهيتي و نرسيدن به فينال حق تيم 

ملي ايران بود؟
معتقدم فوتبال س��احلي ايران شايستگي پيروزي مقابل 
تاهيتي را داشت و به نظرم صعود به فينال حق ما بود. اما 
كم تجربگي در برخي مسائل موجب شد به هدفمان نرسيم 

و فينال را از دست بدهيم. 
در اظهارنظرهايتان قهرماني را هدف اول تيم 
ملي عنوان كرده ايد. چطور در حضور تيم هاي 

مطرح جهان چنين هدفي را در سر داشتيد؟
رسيدن به خودباوري لازم شرايط را به گونه اي مهيا كرده 
بود ك��ه تمامي ملي پوش��ان به كمت��ر از قهرماني راضي 


